
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 26.10.2017  
 
I samband med RS 151/17 «Søknad om stønad til nasjonalt pilotprosjekt» etterspurde Benthe Bondhus 
(Sp) status for søknaden. Fylkesdirektør opplæring svarte på spørsmålet. 
 
I samband med RS 165/17 «Svar på spørsmål - utgreiing bussanlegg Askøy» stilte Roald Stenseide (Frp) 
oppfølgingsspørsmål om samkøyring av bussanlegg. Fylkesrådmannen svarte på spørsmålet. 
 
I samband med RS 164/17 «Foreløpig effekt av fråværsgrensen» spurde Sigbjørn Framnes (Frp) om der 
var forskjell på studiespesialiserande og yrkesfag. Fylkesdirektør opplæring svarte på spørsmålet. 
 
I samband med RS 163/17 «Svar på spørsmål om atomvåpenfrie soner» spurde Tom Sverre Tomren 
(MDG) om fylkeskommunen hadde gjort symbolsk vedtak om atomvåpenfrie soner t.d. på 1980-talet. 
Fylkesrådmannen svarte på spørsmålet. 
 
RS 161/17 «Innfartsparkering Arna: Svar til Tom Sverre Tomren» etterspurde Tom Sverre Tomren (MDG) 
strakstiltak. Fylkesdirektør samferdsel svarte. 
 
Vedtak 
 
Referatsaker 150-167/17 vart refererte. 
 


